
   活力 卓越   精緻 創新              

  

 

 

 

蔡經綸畫家自 5月 14 日起至 6 月 15 日在<新民藝廊>展出彩墨作品，敬請蒞臨參觀。 

新加坡國立教育大學實習老師來校實習。 

【教務處】 

新加坡國立教育大學實習生  5/14 至 6/15 來新民見習 

經由臺灣師範大學英語系林子斌教授協助，本校自 5月 14 日至 6月 15

日接受新加坡國立教育大學四位學生，來校進行英語科教學實習。本校由外

語部主任ＡＮＧＥＬ負責相關輔導教師協助，並於 14 日進行歡迎儀式，使

林教授與實習學生印象深刻。 
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 We have four intern students from National Institute of Education 

Singapore.  They will be with our students from May 14th, to June 15th.  They are 

the future English teachers in Singapore, and it’s their first time to Taiwan to do 

the intern.  We hope they can learn as much as they can from our teachers while 

they are in Xinmin.  We had a warm welcome ceremony on May 14th.  Welcome to 

Xinmin!  We hope they have a great stay in Taiwan.    

  

本校 107 新生入學抽籤  6/1 下午 2時前截止報名  

本校將於 6月 1日下午 2時 10 分整，進行 107 年新生入學抽籤，以提

供尚未錄取特色課程名額之家長。敬請有意參加新生入學抽籤者，請務必於

6月 1日下午 2時前，攜帶戶口名簿及私章至教務處報名。 

  We will have our New Grade one entrance draw on June 1st, at 14:10.  For 

parents who want to enroll our school, and like to join the draw, please bring your 

personal stamp and house registration card to academic affair office before 14:10.   

 

【學務處】 

2018 暑期夏令營校外教學體驗活動 

    學生暑假生活是體驗非正規教育教學現場最好的時機，新民每年都精

心設計多樣化、安全性的夏令營校外教學活動，今年八週規畫了八次校外

教學：海洋文化、藝術、童玩、農場、烘焙、茶鄉、科技及親水安全體

驗。寬闊的體驗場域，實際的生活連結，加上親手操作營隊，可說是探索

孩子興趣的絕佳機會。 

 We have organized eight fun，exciting field trips during our summer camp 

this year.  Students will experience activities like baking, art, folk play, farm 

exploring, tea farm, technology and safety of water during this summer.  It’s a 



good experience that we can take students out from books, out from campus and 

explore the world.  Join us! 

與健康有約~推展師生健康活動 

   5/16(三)辦理一二年級學生視力保健講座，從小教育孩子愛護靈魂之窗。

5/30(三)參加臺北市國小學生潔牙比賽，讓孩子親身經歷潔牙的要領，分辨

刷牙和潔牙的不同，了解口腔保健的重要。5/31(四)辦理全校教職員工健康

檢查，維護教師健康，提升教學效能。 

 On May 16th, we had optical care seminar for our grade one and grade two 

students.  The guest speaker taught our students how to take good care of their 

eyes.  On May 30th, Wednesday, our students will be participating the “Dental 

Clean competition”.  Students will learn the differences between “Dental cleaning 

“ and “teeth brushing”.  On May 31st, Thursday, we will have a physical check up 

for our teachers and staff.  At Xinmin, we care about our students’ health, we also 

care about our teachers and staffs.   


